
           18 april 2024 
Aan het college van B&W 
 
Betreft: schriftelijke vragen m.b.t. het AD artikel ‘Déan probeert ‘gevaarlijke’ straat te veranderen: 
drie ongelukken verder is er nog niets gebeurd’. 
 
Geacht college van B&W, 
 
17 april jl.  is er een artikel verschenen in het AD over bezorgde bewoners, en tevens ouders, rondom 
de gevaarlijke verkeerssituatie aan de Burgemeester van Dijkesingel in de wijk Westergouwe. Naar 
aanleiding van dit artikel is de fractie van Gemeentebelangen Gouda het gesprek aangegaan met de 
bewoners over de situatie. 
 
Conform artikel 39 van het Reglement van Orde, heeft de fractie van Gemeentebelangen Gouda de 
volgende vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van het krantenartikel in het AD? 
2. Is het college bekend met de gevaarlijke verkeerssituatie voor, met name, de jongste 

bewoners rondom de Burgemeester van Dijkesingel in de wijk Westergouwe? 
a. Zo ja, wat is het beleid van uw college bij het vernemen/verwerken van deze 

klachten? 
3. Is uw college het met de fractie van Gemeentebelangen Gouda eens dat de onveilige 

verkeerssituatie zeer onwenselijk is voor, met name, de jongste bewoners die, bijvoorbeeld 
naar school gaan/van school komen of buiten spelen en hierbij de Burgemeester van 
Dijkesingel moeten gebruiken om over te steken? 

a. Zo ja, welke passende maatregelen heeft uw college voorhanden om de 
verkeerssituatie op de Burgemeester van Dijkesingel veiliger in te richten? 

4. Is uw college voornemens om, indien dit nog niet is gebeurd, een onderzoek in te stellen 
naar de gevaarlijke verkeerssituatie op de Burgemeester van Dijkesingel? 

a. Zo ja, kan uw college als centrale onderzoeksvraag meegeven: ‘Wat is het gevaar 
voor kinderen, wonend op of rondom de Burgemeester van Dijkesingel, die naar 
school gaan of buiten spelen? 

5. Is uw college op de hoogte van de vele meldingen die via de Slim Melden App zijn 
aangemaakt over de onveilige verkeerssituatie op de Burgemeester van Dijkesingel? 

a. Zo ja, wat voor vervolgacties zijn er genomen op deze meldingen? 
6. Zijn deze meldingen geëvalueerd met de desbetreffende melders? 

a. Zo nee, wat is de reden geweest dat dit tot op heden niet is gebeurd, mede gelet op 
de 2 ongelukken in relatief korte tijd op nagenoeg dezelfde locatie? 

7. Heeft uw college een overzicht van alle meldingen die zijn aangemaakt van het afgelopen 
jaar? 

a. Zo ja, kan uw college een lijst van het aantal meldingen, inclusief inhoud, 
voorleggen? 

8. Kan uw college een toelichting geven op welke wijze een snelheid van 50 km/u in een 
woonwijk zich verhoudt tot de verkeerscirculatieplannen uit het bestuursakkoord ‘Geef 
Gouda door! 2022-2026’ waarin 30 km/u wordt ingevoerd als het nieuwe 50 km/u? 

9. Wie is het eerste aanspreekpunt in het geval er een melding wordt gemaakt van een 
onveilige verkeerssituatie in Gouda? 

10. Is uw college voornemens om in gesprek te gaan met bezorgde buurtbewoners/ouders? 
 
 
 



11. Is uw college op de hoogte van de vele oplossingen die door buurtbewoners reeds zijn 
geïnventariseerd? 

a. Zo ja, op welke wijze zal uw college deze oplossingen benutten? 
b. Zo nee, wat is de reden dat de geboden oplossingen, in het kader van 

burgerparticipatie, uw college niet hebben bereikt? 
12. Is uw college voornemens om, in het kader van burgerparticipatie, de aangereikte 

oplossingen volgens buurtbewoners mee te nemen in het oplossen van de onveilige 
verkeerssituatie? 

a. Zo ja, op welke wijze zal dit worden meegenomen én ook teruggekoppeld worden 
aan de buurtbewoners als geboden oplossing voor de onveilige situatie? 

13. Wat zijn de afwegingskaders van uw college geweest om, ondanks vele meldingen, tot op 
heden niet het gesprek te voeren met bezorgde buurtbewoners en, aanvullend, de onveilige 
verkeerssituatie op te lossen? 

 
 
Ondergetekende verzoekt om een schriftelijke beantwoording op bovenstaande vragen binnen dertig 
dagen na dagtekening. 
 
Ingediend door: 
 
Rüstem Çetin  
Gemeentebelangen Gouda 


